

KLEYR | GRASSO
AVOCATS A LA COUR



12/07/2018

Promotions chez KLEYR | GRASSO

Anissa BALI a été promue *Counsel* et Fanny GABAUDAN *Senior Associate* au sein de l'étude KLEYR | GRASSO avec effet au 1^{er} juillet 2018.

Anissa est membre du département droit du travail depuis 2016. Elle est spécialisée en droit du travail et conseille ses clients plus spécifiquement en matière de contrat de travail, licenciement individuel, durée du travail, réglementation interne, mobilité internationale et immigration.

Fanny a été admise au Barreau de Luxembourg en 2013 et a rejoint l'étude en 2014. Elle est spécialisée en contentieux commercial et bancaire.

Promotions at KLEYR | GRASSO

Anissa BALI was promoted *Counsel* and Fanny GABAUDAN *Senior Associate* within KLEYR | GRASSO with effect from 1st July 2018.

Anissa has been a member of the labour law department since 2016. She specialises in employment law and advises her clients more specifically on matters relating to employment contracts, individual terminations, work duration, internal policies, international mobility and immigration.

Fanny was admitted to the Luxembourg Bar in 2013 and joined the firm in 2014. Fanny's practice focuses on commercial and banking.

For further information, please contact:

KLEYR | GRASSO

Marc Kleyr, Managing Partner

marc.kleyr@kleyrgrasso.com

+352 227 330 - 730